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Onderzoek Bindelwijk omwonendenavond 8 juli 2021 19 uur 
 

 

Opgehaalde aandachtspunten 
 

Algemeen: 

• Communicatie met omwonenden: 

- Niet iedereen heeft de uitnodiging ontvangen. 

- Niet iedereen voelt zich goed genoeg geïnformeerd vanuit de gemeente. 

• Sommige omwonenden hadden het beeld dat ze een keuze moesten maken uit de drie 

voorgelegde varianten. 

• Omwonenden willen ook de vierde variant goed in beeld hebben (geen verhuizen van de 

twee scholen naar de Bindelwijk, maar herbouw en renovatie van de scholen op de huidige 

locatie).  

• Omwonenden willen duidelijkheid over en inzicht in het verkeersonderzoek dat parallel aan 

dit haalbaarheidsonderzoek wordt uitgevoerd. Dit verkeersonderzoek moet, zoals 

opgenomen in het raadsbesluit, gaan over meer dan alleen de Bindelwijk en 

verkeerbewegingen moeten op grotere schaal worden onderzocht.  

• Omwonenden willen op een volgende avond voor omwonenden de vier varianten en het 

verkeersonderzoek bespreken.  

 

 

Bezwaren en zorgen over de drie voorgelegde varianten 
 

Verkeersveiligheid: 

• Te beperkte capaciteit in de buurt/omliggende straten/toegangsroutes voor extra verkeer 

door komst scholen. Dit betreft ingaande verkeersbewegingen door het brengen & halen van 

kinderen, maar ook de uitgaande verkeersbewegingen van omwonenden die naar hun werk 

gaan. 

• Het parkeren in de wijk wordt in de komende jaren aangepast; is hier rekening mee 

gehouden in de plannen omtrent Bindelwijk? 

• Mogelijke ‘sluip’routes voor fietsers naar de Bindelwijk in de buurt zijn niet veilig, dit gaat 

onder andere over de Oranjehof.  

• Circa vier piekmomenten per dag, de twee scholen hebben namelijk verschillende lestijden. 

• Hele middag meer verkeer door BSO door het halen van kinderen. 

• Extra gevaar door wielrenners die voorbij racen  (zijn die er op de momenten dat de scholen 

starten & eindigen?). 

 

Woonkwaliteit: 

• Verslechtert de luchtkwaliteit door extra autoverkeer? 

• Zon & lichtinval in de omliggende woningen kan minder worden door nieuwe bebouwing. 

• Geluidsoverlast van de kinderen (brengen, halen en spelen). 

• Uitzicht vanuit de woningen kan minder worden, omdat tegen een (hoog) gebouw 

aangekeken wordt. 

• Kans op waardevermindering huis door nabijheid van de school. 

• Wordt het groen gehandhaafd? Bomen gekapt? 
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Diversen: 

• Worden de nieuwe gebouwen energieneutraal? 

• Als het plan doorgaat op de BIndelwijk, verdwijnen dan groen en speelruimte op de oude 

locaties van de scholen (door woningbouw)? Er is al zo weinig speelruimte in het dorp. 

• Handhaving parkeren en verkeer rond de scholen is nu slecht, weinig vertrouwen dat dit in 

de nieuwe situatie beter zal zijn. 

• Als de sporthal naar Oost verdwijnt, is dat nadelig voor de leerlingen van de scholen die 

tijdens de BSO willen sporten, sporthal is dan te ver weg. 

• Dit geldt ook voor het spelen in de sporthal vanuit de BSO bij slecht weer. 

• Suggestie: speelplein plaatsen aan de kant van Julianalaan/ begraafplaats in verband met 

verkeer en geluidsoverlast van de spelende kinderen. 

• Is het niet veel beter om de scholen & sporthal in Oost te plaatsen? 

• Is bouwen in de grond ook mogelijk om de hoogte te beperken? 

 

 


